
Protokoll fört vid årsstämma i Tallrisets 
Samfällighetsförening den 22 mars 2007. 
 
 

1. Årsstämmans öppnande 
Årstämman förklarades öppnad av ordföranden Torsten Regenholz. 
 
2. Prövning om stämman blivit i kallad i behörig ordning. 
Stämman godkände kallelsen. 
 
3. Fastställande av förslag till dagordning 
Framlagt förslag till dagordning godkändes. 
 
4. Val av ordförande för årsstämman 
Till ordförande för stämman valdes Torsten Zillén.  

 
5. Val av sekreterare för årsstämman 
Till sekreterare för stämman valdes Susanne Holmgren. 
 
6. Val av justeringsmän samt rösträknare 
Till justeringsmän och rösträknare utsågs Claes Uggla och Ingrid 
Langö-Pamlin. 
 
7. Styrelsens berättelse inklusive resultat- och balansräkning. 
Torsten Regenholz och Mats Rosborg kommenterade året som gått och 
sammanfattade detta med ett, för samfälligheten, bra år utan större 
negativa händelser. En vattenläcka var den största incidenten med 
ekonomisk påverkan.  
Mats Rosborg gick sedan igenom resultat- och balansräkning och 
kommenterade samfällighetens ekonomi i stort under 2006.  
- Tvättstugan används alltmer frekvent.  
- Klotter på elkiosken målas löpande över och debiteras Svartpoppeln.  
- Huddinge Rör är vår rörfirma i föreningen och kan vid behov även 

användas privat för medlemmarna (men då för egen kostnad).  
- Pågående diskussioner kring försäkringar och eventuella 

premiesänkningar.  
 
Årsstämman beslöt att avgiven verksamhetsberättelse samt resultat- 
och balansräkning med godkännande kunde läggas till handlingarna 
med korrigering av datum för föregående års stämma.  
 
8. Revisorernas berättelse 
Revisor Skubic läste upp revisionsberättelse 2006. Revisionsberättelse 
avsåg årsredovisning, räkenskaperna och styrelsens förvaltning under 
verksamhetsåret med tillstyrkan om full ansvarsfrihet för den avgående 
styrelsen. 
 



9. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årstämman beslöt i enlighet med revisorernas förslag  

- att fastställa föreningens balans- och resultaträkning 
- att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2006. 

 
10. Fastställande av arvoden för styrelse och revisorer 
Stämman beslöt att ersättningen till styrelse ska avse samtliga sju 
ledamöter och fördelas enligt styrelsens gottfinnande mellan ordinarie 
styrelsemedlemmar och suppleanter och omfatta ett basbelopp enligt 
beslut vid årsstämman den 4 april 2001 samt att höjas i takt med 
höjningen av basbeloppet.  
Ersättningen till revisor kvarstår enligt tidigare beslut på 1 500 kronor.  
 
11. Styrelsens förslag till utgift- och inkomststat samt 

debiteringslängd 
Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 
godkändes i befintligt skick.  
Mats Rosborg lämnade kommentarer på vissa punkter och vi kunde 
konstatera att avgiften för fastigheterna blir oförändrad 2007. 
 
12. Val av styrelseordförande 
Årsstämman beslöt i enlighet med valberedningens förslag att omvälja 
Torsten Regenholz till styrelseordförande. 
 
13. Val av styrelseledamöter och suppleanter 
Årsstämman beslöt i enlighet med valberedningens förslag att till 
ordinarie ledamöter i styrelsen utse: 
Mats Rosborg   Omval 
Ola Jensen   Omval 
Lars Johansson   Omval 
Anna-Karin Neuman  Omval 
Tina Lindberg   Nyval 
Irene Björling   Nyval 
 
14. Val av revisor samt revisorssuppleant 
Årsstämman beslöt att i enlighet med valberedningens förslag till 
revisor välja Janos Skubic (omval) och till revisorssuppleant Lars Göran 
Johanssom (omval).  
 
15. Val av valberedning 
Årsstämman beslöt att till valberedning utse Ove Svedelius (omval) och 
Marie Hansson (nyval). 
 
16. Inkomna motioner 
Stadgeenlig tid för att inkomma med motioner var före den 1 februari 
2007. Tre motioner hade i år inkommit – samtliga rörande det s k 
”Gula Huset”. Två av motionerna avsåg att styrelsen på nytt skulle 
undersöka möjligheten  



till att ta över huset medan den tredje motionen syftade till att markera  
att frågan inte skulle tas upp på nytt. 
 
På årsstämman genomfördes därför en omröstning huruvida 
möjligheten till övertagande ska undersökas. Resultatet av 
omröstningen blev 18 röster för en undersökning, 2 röster mot.  
Styrelsen får därmed uppdraget att undersöka och i förekommande fall 
till en senare stämma lämna förslag till övertagande. 
 
17. Särskilda hänvändelser till styrelsen 
En hänvändelse har inkommit till styrelsen – ett brev från Göta 
Joelsson. Brevet upplästes på mötet samt bifogas protokollet.  
 
18. Övriga frågor 
Fjärrvärme 
Frågan om ett eventuellt införande av fjärrvärme har lämnats över till 
Svartpoppeln.  
 
Renhållningsförvaltningens krav på förändrad sophantering 
Torsten Regenholz visade bilder på de föreslagna nedgrävda sopkärlen 
som skulle kunna placeras ut i Samfälligheten. Vi avvaktar mer 
information från Staden.  
 
Kabel-TV med bredband från ComHem 
Förslag har kommit från ComHem om uppgradering av vårt kabel-TV-
system för att medge ”tre hål i väggen”, dvs TV, bredband och telefon i 
samma kabel och mottagning för högupplösta TV-sändningar. Styrelsen 
har dock kommit fram till att den inte f n har utrymme för att utreda 
en sådan uppgradering och hur den i så fall skulle finansieras. 
 
Torsten Zillén berättade även om annan förening som investerat ca 
100 000:- i en sådan förnyad anläggning. 
 
Containers 
Torsten Regenholz påpekar, än en gång, vikten av att inte kasta 
miljöfarligt avfall och byggvaror. Inför nästa städdag kommer ett 
plakat tas fram som tydligt talar om vad som inte får läggas i 
containern. Inget privat avfall, förutom trädgårdsavfall, bör kastas i 
containern då detta har medfört stora extra kostnader för föreningen.  
 
Engagemang 
Diskuterades hur vi kan få större och nödvändigt engagemang kring ex 
vis städdagar. Förslag finns på att lägga på en extra avgift i samband 
med städdagarna. Viktigt att denna i sådana fall kallas frivilligt bidrag.  
 
Grannsamverkan 
Ansvaret för Grannsamverkan och poliskontakten ligger nu inom 
styrelsen. Kontaktman är nu Lasse Johansson. 



 
Städkväll 
Separat kallelse kommer till detta. Vattnet går bra att sätta på innan 
städkvällen – tänk bara på att även stänga grannens kranar.  
 
19. Distribution av protokoll från årsstämman 
Protokollet kommer att utdelas i brevlådorna samt publiceras på 
www.tallriset.se. 

 
20.  Lotteri 
Som ett led i att få större engagemang på årsstämman hade styrelsen i 
år beslutat om ett lotteri bland de deltagande på mötet.  
Glädjande nog var deltagandet i år rekordstort.  
 
Vinsterna, presentkort på Plantagen, tillföll Rädisvägen 76 samt 42.  
 
21.  Årsstämmans avslutande 
Stämmans ordförande Torsten Zillén framförde medlemmarnas tack till 
den avgående styrelsen för nedlagt arbete och tackade deltagarna för 
visat intresse. Den omvalde styrelseordföranden Torsten Regenholz 
tackade avgående medlemmen Susanne Holmgren. 
 
Torsten Zillén förklarade därefter mötet avslutat. 
 
Vid protokollet 
 
 
______________________ ______________________ 
Susanne Holmgren, sekreterare Torsten Zillén, stämmoordförande 
 
 
 
Justeras 
 
 
______________________ ______________________ 
Claes Uggla Ingrid Langö Pamlin 


